
 
 
 
1. Ændring af tv-kanaler. Da indtil flere kanaler sender vigtige sportsbegivenheder, ønskes bl.a. en 
sportskanal ændret til en anden kanal, hvor der er underholdning. Dette er et ønske fra flere beboere 
fra både Fyrrelunden og Egelunden. 
 
 
 
3. Når beboere indsender e-mail med spørgsmål, vil det være godt/rigtigt, at der lige afgår et svar 
via e-mail/svar-note i postkasse eller post, med:"tak for modtagelsen, vi tager det med på næste 
møde osv". 
 
Vibeke Ritzau 
Fyrrelunden 3 
 
 
PS: punkterne 1 og 3 er forslag til Generalforsamlingen, og ikke kun jeg, men flere vil gerne have at 
de kommer med. Dermed skal de sendes ud med indkaldelsen som forslag 


